
Asfalt del pati de les escoles 
S'han acceptai j a alguns terrenys cedits per a zones verdes i d'equipaments 
Està aprovat el projecte d'ampliació del cementiri. 
Està pendent d'aprovar-se definitivament el projecte d'un pont per a 

construir en el Hoc on ara es emplaçat el vado. 
Están ja aprovats els avant-projectes següents: dispensari, carni de Caldes, 

estació depuradora. I están encarregats els projectes per fer l'alineació 
de la carretera de La Sagrera, alineació deis carrers del Mig i Hos-
talets. 

Està ciar que no hem anomenat totes les coses i també es cert que n'hi 
ha moites que cal realitzar i no hem fet. Desitgem que, mica a mica, puguin 

dur-se totes a terme. 

La Corporació Municipal 

Q U I N T E S 
En l'allistament del present any, foren allistats els nois següents: 

1. Josep Arbós Cabré 
2. Francese Barbany Puigdomènech 
3. Jordi Bellavista Valls 
4. Salvador Ciiirans Mas 
5. Antoni Gran Martínez 
6. Jesús Hernández Arenales 
7. Josep Oriol Maspons Safont 
8. Antoni Peig Banús 
9. Narcís Prim Padrós 
10. Josep Puigdomènech Roura 
11. Miquel Riera Barnils 
12. Josep Rius Davi 
13. Joan Antoni Rodrigo Artal 
14. Francesa Xavier Rodriguez Latre 
15. Salvador Salvado Noguera 
16. Josep Turell Marti 
17. Jaume Valls Sabatés 
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